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Vraag voor het vragenhalfuur raad 27 juni 2017 
 
 
 

 
Voorzitter, 

 
Bij het station loopt een blinden-geleide strook. Op 30 maart hebben we daar 

tegels geplaatst die verduidelijken wat de bedoeling is van deze strook. Veel, 
met name jonge mensen, gaven voor die tijd aan dat zij niet wisten wat de bedoeling was van 
deze strook. Inmiddels is er geen excuus meer wanneer men fietsen of brommers op de 
blindentegels plaatst.  
 
Ons bereiken klachten van blinden die hier last van hebben. Bijgaande foto is recent genomen en 
u ziet, de brommer staat nota bene op de tegel met de afbeelding van de blinde. 
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1. Hoe vaak wordt er gehandhaafd op het foutparkeren op de  

blinden-geleide strook? 
2. Worden er ook bekeuringen uitgedeeld? 
3. Wat kan er meer gedaan worden? 

 
Tot zo ver, 
 
John Does, 
Raadslid HOP 
 


